
2023-06-26 

 

 

Till Orusts kommun, sektor Samhällsutveckling 

  

Yttrande avseende detaljplan för Säckebäck 1:2  

Vi har tagit del av planbeskrivningen med tillhörande dokument, samt besökt området 16 juni. När 

området utreddes för bebyggelse i ett tidigare skede var även marken väster om Lv 160 under 

utredning. Den delen är emellertid inte längre aktuell, vilket vi ser som positivt. 

Som positivt ser vi också områdets läge med tanke på närheten till allmänna kommunikationer och 

med anslutning till cykelväg. I ett tidigare yttrande påpekade vi att VA-anslutningen till kommunens 

nät behövde vara på plats, vilket den nu är, om än inte påkopplingsbar förrän ledningssystemet till 

Ellös är färdigt.     

Området är idag en fin skogsmark med varierande topografi. Vi konstaterar att resultaten av 

naturinventeringarna ser ut att bli beaktade, bl.a. de åtgärder som föreslagits med 

knärotsförekomsten.  

Den huvudinvändning som vi har är att vissa partier av området kommer att bli ganska tätbebyggt 

om alla tomter exploateras. Planens syfte med att, karaktären av det omväxlande skogslandskapet 

ska bevaras, verkar inte kunna uppfyllas. Vi förordar därför att man reviderar tomt-layouten med 

detta i åtanke och minskar ner antalet tomter en del.  

 

 

För Naturskyddsföreningen på Orust. 

Jonny Andersson 


